

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN ISLAMIC BANK Date: 08-07-2025 09:38:26 AM Subject: Change of representative of a member of the Board	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الإسلامي الأردني التاريخ: 08-07-2025 09:38:26 AM الموضوع: تغيير ممثل عضو مجلس الإدارة
I would like to inform you that it has been decided to appoint Ms. Susan Yahya Abu Al-Rus as a representative of the Social Security Corporation on the Board of Directors of the Jordan Islamic Bank, instead of His Excellency Mr. Farouk Abdel Halim Al-Hadidi.	اود اعلامكم بأنه تقرر تسمية الانسة سوزان يحيى ابو الروس ممثلا عن المؤسسة العامة للضمان الاجتماعي في مجلس ادارة البنك الاسلامي الاردني بدلا من عطوفة السيد فاروق عبد الحليم الحديدي
07-07-2025	07-07-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: mohammad muhanna	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: mohammad muhanna